
22-04-22 Contactvergadering om 09.30 uur in de Witte Kerk 

 

Verslag 

 

1. Aanwezigen 

 

Bestuur: Albert Paulus, Ton van Gulick, Ton Verstappen, Hay Titulaer 

Verenigingen: 

B.V. Alde Pomp Jan Cramers 

De Cuyp afwezig 

De Vilgaard Albert Paulus 

De Zalzers Wim Huijs 

D'n Dörpel Martien van Meijel 

Het Kláoske afwezig 

Het Spoor Math Janssen 

SBV De Egelantier Huub Valkenberg 

Venlo Zuid Ton van Gulick 

 

2. Mededelingen 

 

- Vijfde SBBV-bestuurslid: geen van de aanwezigen weet een kandidaat te noemen; indien niemand te 

vinden dan maar verder met vier bestuursleden; bij staking van stemmen beslist dan de voorzitter. 

- Wisselbekers moeten ingeleverd worden bij bestuur (betreft algemeen kampioenschap, 

kampioenschap Groot-Venlo, CMT-beker). 

- Op oorkondes bij kampioenschappen komen geen spelersnamen meer, wel nog de teamnamen. 

Huub Valkenberg zal de sjablonen opsturen naar Albert Paulus. 

- Op inschrijvingsformulieren komt alleen nog maar de hoognodige informatie (b.v. van spelers geen 

adressen meer). Ook teamindeling niet meer nodig, is alleen nog maar van belang binnen de 

verenigingen: iedereen mag immers bij elk team spelen. Alleen aantal teams opgeven (plus gegevens 

teamleiders en contactpersoon).  

- Graag bij inschrijvingen zorgen voor voldoende spelers per team: terugtrekken vermijden! 

- AVG-protocol wordt aangepast. 

 

3. Financiën 

 

Gezien het ruime batige saldo wordt de bondscontributie voor 2022-2023 vastgesteld op € 5,00 per 

speler. 

 

4. Competitie 2022-2023 

 

Vooruitlopend op de waarschijnlijke terugloop van het aantal leden is uitgebreid gesproken over 

mogelijkheden voor de competitie 2022-2023. 

Omdat e.e.a. afhankelijk is van de inschrijvingen worden deze vóór 15 mei terugverwacht; de 

inschrijvingsformulieren worden komende week verzonden. Uiteraard zullen daarop dan geen te 

spelen gemiddelden staan. Op maandag 23 mei is er een extra contactvergadering om beslissingen te 

nemen. 

Voorlopig wordt uitgegaan van een inschrijving voor: 

 1 wedstrijd per week 

 2 halve competities 

 teams van 4 personen 

 caramboles = 30 × gemiddelde 

 aanvang 13.30 uur 



Bij 16 ingeschreven teams zouden dan 30 speelweken nodig zijn. Dat kan in de weken van september 

t/m april gerealiseerd worden, maar dan wel zonder de huidige speelvrije weken tussen de perioden. 

Periodekampioenschappen kunnen hierbij gehandhaafd blijven. 

 

5. Reglement 

 

De belangrijkste aanpassingen: 

- Volgens het voorgaande wordt het aantal te maken caramboles 30 × het gemiddelde. 

- Het gemiddelde wordt genomen over alle gespeelde partijen van vorig seizoen; maar als iemand 

tussentijds verhoogd werd, dan niet lager dan het begingemiddelde. 

- Halverwege en bij een tussentijdse herziening geldt voor iedereen (wel of niet N-speler) 

 nieuw gemiddelde = (oud gemiddelde + gespeelde gemiddelde) / 2 

Iedereen kan nu dus halverwege naar boven en naar beneden worden herzien; vooral ingegeven door 

de toenemende leeftijden. Door het middelen worden de verschillen enigszins gedempt. 

- Voor bepaling van kampioenschappen wordt voortaan het puntenpercentage over de door een 

team gespeelde wedstrijden gebruikt: het percentage van de totaal in die wedstrijden maximaal te 

behalen wedstrijd- en bonuspunten, die daadwerkelijk behaald zijn. 

Dankzij deze regeling hoeven wedstrijdresultaten bij tussentijds terugtrekken van teams niet meer 

aangepast te worden; van een teruggetrokken team worden wel eventueel behaalde wedstrijdpunten 

op 0 gezet, waardoor zij automatisch onderaan komen te staan. 

 

6a. Gratis koffie/thee voor bezoekend team 

 

Gezien de sterk oplopende consumptieprijzen en daarmee ook de verschillen tussen de locaties wordt 

het gratis kopje koffie/thee met ingang van het seizoen 2022-2023 afgeschaft. 

 

6b. Rouleren biljartactiviteiten onder de speellocaties van de verenigingen 

 

Gelet op de geschiktheid van de locaties blijft de voorkeur uitgaan naar: 

- finales bij De Zalzers 

- jaarvergadering bij Het Spoor (alleen dit jaar vanwege omstandigheden bij Het Kláoske ) 

- contactvergaderingen bij Het Kláoske 

 

7. Rondvraag 

 

Jan Cramers: bij afdrukken van webpagina's wordt veel overbodigs afgedrukt. 

Antwoord: af te drukken documenten (vergaderingen e.d.) zullen voortaan zoveel mogelijk in PDF-

formaat op de webstite komen te staan. 

Jan Cramers: website niet beveiligd. 

Heeft te maken met de voor de website gebruikte programmeertaal. Maar er staat toch geen 

gevoelige informatie op de website. 

Huub Valkenberg: bij een onlangs gespeelde partij klopte het te maken / gemaakte aantal carmboles 

niet met de toegekende wedstrijdpunten. 

Antwoord: dat had te maken met het het dateren van een herziening tussen twee direct achter elkaar 

te spelen partijen; dit is opgelost door een handmatige antidatering. 

Martien van Meijel: stopt met biljarten; voortbestaan D'n Dörpel is nog twijfelachtig. 

 


